

## 哥林多前书六1-11

国际释经应用系列《哥林多前书》：信徒之间的争讼

导师们阅读页面：129-135页

1. 保罗觉得哥林多教会应该如何处理主内弟兄争执的事？你有什么感想？
2. 基督徒可以使用法律援助吗？就如面对特别的处境，例如：家暴（申请保护令）、钱财欺诈、诬告伤害等。
3. 保罗在第七节说：“你们彼此告状，已经是你们的失败了。为甚么不宁愿受委屈呢？为甚么不甘心吃亏呢？”请多方面思考，你又会怎么做？
4. 保罗在第十一节说：“但如今你们奉主耶稣基督的名，并借着我们神的灵，已经洗净，成圣称义了。”你认为我们应该如何过成圣称义的生活？例如：与人和睦。

Passage: 1 Corinthians 6:1-11

TNIVAC coverage: Lawsuits Between Believers

Reading for teachers: pg. 116-121

1. What is Paul's thought on settling disputes among believers? What are your thoughts on it?
2. Can Christians seek legal help in special cases? For eg. domestic violence (personal protection order), monetary scams, malicious slander.
3. Paul states in v.7 'To have lawsuits at all with one another is already a defeat for you. Why not rather be wronged? Why not rather be cheated?' What are your thoughts and response?
4. In v.11 Paul states, 'But you were washed, you were sanctified, you were justified in the name of the Lord Jesus Christ and by the Spirit of God.' How could we live such a sanctified and justified life? for eg. in harmony with others.